
Zápis z 4. zasedání AS FFÚ VŠE dne 25. dubna 2025 

Prezence: 

☒ Bc. Jan Borovička  
☒ prof. Ing. Eva Ducháčková, CSc.  
☒ Ing. Savina Finardi, Ph.D.  
☒ Ing. Tereza Jiříková  
☒ Ing. Jan Lauterkranz (od bodu 2) 
☒ doc. Mgr. Jiří Málek, Ph.D. (od 10:00 do 11:00 h) 
☐ Ing. Jan Molín, Ph.D. (omluven) 
☒ Michal Nespala (online od bodu 2) 
☒ prof. PhDr. Libor Pavera, CSc. (online) 
☒ Ing. Markéta Pláničková, Ph.D. 
☒ doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D. 
☒ doc. Ing. Libuše Šoljaková, Ph.D. 
☒ Ing. Libor Vašek, Ph.D. (od 10:40 do 11:00 h) 
☐ Kryštof Vondruška (omluven)  
☒ doc. Ing. et Ing. Van Quang Tran, Ph.D., CSc., M.A. 
 

Hosté:  
prof. Ing. Petr Musílek, Ph.D. (děkan), doc. Ing. Leoš Vítek, PhD. (proděkan), doc. Ing. 
Ladislav Mejzlík, Ph.D. (proděkan), doc. Ing. Petr Dvořák, Ph.D. (rektor, od bodu 3) 

 
Zasedání bylo zahájeno v 10 hodin. 

Program:  

1. Program zasedání AS FFÚ VŠE 
2. Projednaní Návrhu rozpočtu FFÚ VŠE na rok 2025 
3. Různé 

Ad 1) Předsedkyně AS FFÚ VŠE seznámila senátory s programem zasedání.  

Usnesení č. 1: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje program zasedání AS FFÚ VŠE dne 25. 4 2025.“ 

Hlasování: 10-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 
Ad 2) Předsedkyně AS FFÚ VŠE uvedla druhý bod „Návrh rozpočtu FFÚ VŠE na rok 2025“, 
následně předala slovo děkanovi Fakulty prof. Musílkovi, který shrnul proces vyjednávání 
o rozpočtu VŠE. O rozpočtových pravidlech a jejich úpravách dále pohovořil proděkan 



doc. Mejzlík, který dále objasnil metodiku i strategii rozpočtu FFÚ VŠE. Předsedkyně AS 
FFÚ otevřela diskusi, do které se zapojila senátorka Pláničková.  

Usnesení č. 2: 

„AS FFÚ VŠE schvaluje předložený návrh rozpočtu FFÚ VŠE na rok 2025 a metodiku 
sestavení rozpočtu Fakulty.“ 

Hlasování: 11-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 3) Předsedkyně AS FFÚ VŠE otevřela bod Různé. Následně přivítala na zasedání rektora 
doc. Ing. Petra Dvořáka, Ph.D., kterému bylo uděleno slovo. Rektor vznesl dotaz 
k hlasování AS FFÚ VŠE per rollam „k průběhu projednávání a dosavadnímu obsahu 
dokumentů Kariérní řád a Strategie řízení lidských zdrojů“ ze 4. února 2025. Poté byla 
otevřena diskuse, do které se zapojili senátoři Finardi, Jiříková, Pláničková, Borovička, 
Lauterkranz a proděkani doc. Vítek a doc. Mejzlík. Děkan Fakulty prof. Musílek se rovněž 
zapojil do diskuse a opět poukázal na množství nevypořádaných připomínek.  
 

V 11:45 hodin předsedkyně AS FFÚ VŠE ukončila zasedání senátu a poděkovala všem 
zúčastněným.   

 

V Praze dne 25. dubna 2025 

Zapsala: Tereza Jiříková 

Ověřila: Savina Finardi 
 


